更新時間: 2018-06-14

台灣更年期醫學會 2018年會暨學術研討會

15 Years Post WHI

主辦單位 : 台灣更年期醫學會 時 間 : 2018年7月22日(星期日)

地 點 : 台大醫院國際會議中心 301廳 (台北市中正區徐州路2號)

地點	: 台大醫院國際會議中心 301廳 (台北市中正區徐州路2號)	*座長順序依姓名筆劃排序	
Time	Торіс	Speaker	Moderator
08:30~08:50	Registration		
08:50~09:00	Opening Remarks	黃泓淵 理事長	
09:00~09:40	Intracrinology at menopause: its role and choice of treatment	Fernand Labrie	曾啟瑞
09:40~10:20	The study of the menopause survey on Asian women: an update	黃國恩	邀請中1
10:20~10:40	Coffee Break		
10:40~11:20	Perspective on hormone therapy 15 years after the WHI	楊再興	蔡英美
11:20 ~ 12:00	Breast cancer trends in related to menopausal hormone therapy 15 years after the WHI	曾令民	蔡永杰
12:00~13:00	[Lunch Symposium Sponsored by Abbott] How to optimize estrogen/progestogen therapy in perimenopausal and postmenopausal patients?	Alfred O. Mueck	黃泓淵
13:00~13:30	第十二屆第二次會員大會 頒發黃國恩教授論文獎		
13:30~14:20	【倫理課程】性別與醫療法、醫療照護	江浣翠	邀請中 ²
14:20~15:10	【Debate】 The prevention of osteoporosis with hormone therapy: To use or not to use? Pros and Cons	Pros 正方 蔡亞倫 Cons 反方 莊蕙瑜	邀請中3
15:10~15:30	Coffee Break		
15:30~16:10	Hormone therapy, too much or too little: Understanding, preventing and treating urogenital diseases	陳芳萍	賴宗炫
16:10~16:50	Strategies for a healthy heart beyond Menopause	林宗憲	謝燦堂
16:50~17:00	Closing Remarks	黃泓淵 理事長	